
Dobrý den, jsem Tomáš Freimann a řeknu vám, jak jsem se dostal na 

tuhle školu. 

Na začátku 9. třídy jsem byl stoprocentně rozhodnut, že půjdu na SPŠS do 

Pardubic. Jenom jsem nevěděl, na kterou školu si mám dát druhou přihlášku. 

Nejdříve jsem přemýšlel o nějakém gymnáziu, ale potom mi mamka řekla, že její 

kamarádka má syna na havlíčkobrodské stavebce a tuhle školu hodně 

vychvalovala. Tak jsem si o ní hledal hodně informací. Dny otevřených dveří 

jsem bohužel prošvihl. Ale nakonec jsem si řekl, že risk je zisk, a dal jsem si ji na 

první místo na přihlášce. 

Po přijímacích zkouškách nám osobně zavolal pan zástupce a řekl nám, že se mi 

ty přijímačky dost povedly a byl bych přijat. Já jsem ještě neměl úplně 

rozhodnuto, jestli jít do Pardubic nebo do Havlíčkova Brodu. Víc se mi chtělo do 

Brodu, sice je to těžší škola, ale byl jsem si jist, že mne připraví do života. Tak 

jsem byl přijat na SPŠS Havlíčkův Brod. 

Za ten měsíc, co jsem byl ve škole prezenčně, a ty 4 měsíce v distanční výuce 

musím říct, že je to obtížná škola, ale baví mě. 
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